

銘傳大學導師電子公報(第 033 號)

Ming Chuan University Class Advisor Electronic Bulletin

發文單位：學務處
Student Affairs Division

中華民國 110 年 4 月 23 日
April, 2020

適用月份 **Applicable Months** : 4 月份 **April** 5 月份 **May**

適用對象 **Applicable students** :

大學部 Undergraduate

研究所 Graduate

碩士在職專班 Graduate Work-experience Programs

各位敬愛的師長們：

Dear Colleagues,

一、110 學年度追求卓越獎學金即日起開始受理申請，欲申請之同學請填妥相關資料後，於 110 年 5 月 31 日前擲交生輔組（或桃園校區學務組）彙辦。

2021-2022AY Strive for Excellence Scholarship is open for application. Students who wish to apply are required to fill in the relevant information, and submit the completed form to Student Advising Section of Student Affairs Division (Student Affairs Section on Taoyuan Campus) before May 31, 2021.

二、同學若對校園事務有任何創新或改善構想，或對學校形象與品質提升有助益的計畫，歡迎同學提出，審查委員將會依計畫內容核發補助款項，協助同學實現計畫，完成理想。

If students have any innovative or improvement ideas for campus affairs, or any projects for upgrading university image and quality, please propose the ideas for the reviewing committee to review the projects and decide on the funding to help students achieve the ideas proposed in the projects.

三、申請表請至學務處網頁／下載專區／各類表單／生活輔導組／表

單下載項下點選下載。

Please download the application form on the website (Chinese version only): “學務處網頁／下載專區／各類表單／生活輔導組／表單下載”。

四、如有任何疑問，歡迎來電詢問（台北校區分機：2502 彭盈嘉老師，或桃園校區分機：3181 許依莉老師）。

For any questions, please feel free to call us (Taipei campus: Mrs. Peng, Ying-Chia at Ext. 2502; Taoyuan campus: Ms. Hsu, Yi-Li at Ext. 3181).

學務處生活輔導組敬上

Student Advising Section, Student Affairs Division